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内容概要

ALTHOUGH the novel is written in the third person。
 Austen onlydepicts scenes in which Elizabeth is present——and this is true of noother character. The content of
the novel is the story of Elizabeth, ofhow she and Darcy arrive at nuptial happiness by an improbableand circuitous
route. The story Austen has written is that of Darcy'swooing and winning of Elizabeth. 　　Darcy's capture of
Elizabeth represents the triumph of reason overperversity. But Darcy does not win Elizabeth merely by
persistence,though this helps greatly. To win the love of such a woman is noteasy but Darcy believes it to be well
worthwhile—— she will love him,if ever she does, for himself, as she is not desperate to achieve greatwealth or
social status through marriage.
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作者简介

English novelist whose realism,biting social commentary andmasterful use of free indirectspeech, burlesque and
irony haveearned her a place as one of themost widely-read and best-lovedwriters in British literature.
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编辑推荐

　　Pride and Prejudice, first published on 28 January1813, is the most famous of Jane Austen's novels andone of
the first &quot;romantic comedies&quot; in the history ofthe novel.The book is Jane Austen's second
publishednovel. Its manuscript was initially written between1796 and 1797 in Steventon, Hampshire, whereAusten
lived in the rectory. Called First Impressions,it was never published under that title, and followingrevisions it was
retitled Pride and Prejudice.　　　　世界经典读本系列　　《傲慢与偏见（英文原版）》,点击进入：　
　《简爱（英文原版）》,点击进入：　　《呼啸山庄（英文原版）》,点击进入：　　《苔丝（英文
原版）》,点击进入：　　《飘（英文原版）》,点击进入：　　《傲慢与偏见（英文彩绘本）》,点击
进入：　　《爱的教育（英文原版）》,点击进入：　　《红与黑（英文原版）》,点击进入：　　《
红 字（英文原版）》,点击进入：　　《汤姆叔叔的小屋（英文原版）》,点击进入：　　《海底两万
里（英文原版）》,点击进入：　　《荒野的呼唤 白牙（英文原版）》,点击进入：　　《嘉莉妹妹（
英文原版）》,点击进入：　　《哈克贝利.费恩历险记（英文原版）》,点击进入：　　《格列佛游记
（英文原版）》,点击进入：　　《八十天环绕地球（英文原版）》,点击进入：　　《雾都孤儿（英
文原版）》,点击进入：　　《鲁滨逊漂流记（英文原版）》,点击进入：　　《金银岛（英文原版）
》,点击进入：　　《汤姆.索亚历险记（英文原版）》,点击进入：　　《西方的智慧(英文彩绘本)》,
点击进入：　　《房龙地理（英文彩绘本）》,点击进入：
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